
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 13. juli 2020 stillet følgende spørgs-

mål nr. 1518 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares.  

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF). 

 

Spørgsmål nr. 1518:  

”Mener ministeren ikke, at der burde være mere transparens i Medicinrådets 

beslutningsprocesser, så patienter, pårørende og fagfolk i øvrigt ved, hvorfor 

anbefalingerne er som de er?” 

 

Svar: 

Jeg har til brug for besvarelsen af spørgsmålet indhentet bidrag fra Danske Regioner, 

der oplyser følgende: 

 

”Faktuelt kan oplyses, at Medicinrådet i alle sager arbejder ud fra det fjerde princip i 

princippapir om prioritering af sygehuslægemidler fra 31. marts 2016 om åbenhed.” 

 

Jeg kan henholde mig til Danske Regioners oplysninger.  

 

 

Med venlig hilsen 
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